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Programmet: 
 
0830 - 0845 Registrering 
0845 - 0900 Velkommen. Hva har vi gjort siden årsmøtet ifjor? 
 Styreleder Bente Bergersen og sekretær Adrian Smith 
 
Fagseminar: Statistics and Animal Experimentation: The Good, The Bad and the Ugly 
 
0900 - 0940 The essence of statistical thinking (1): From P values to Power Analysis and 

the determination of sample size 
0940 - 1000 Kaffepause 
1000 - 1045  The essence of statistical thinking (2): Experimental Design, Analyses and 

Control of Variation 
1045 - 1100:  Pause 
1100 - 1130  Recapitulation: Reduction versus Refinement and associated issues 
 
1130 - 1200  Buffet lunsj i vestibylen 
 
1200 - 1330  Årsmøte 
  Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling og fullmakter 
2. Godkjenning av dagsorden 
3. Valg av ordstyrer og sekretær for møtet 
4. Valg av to representanter til å underskrive protokollen 
5. Styrets årsberetning for 2008 (http://www.norecopa.no/sider/fil.asp?id=199) 
6. Regnskap for 2008 med revisors rapport 

(http://www.norecopa.no/sider/fil.asp?id=191) 
7. Tjenestetiden for styrets medlemmer 
8. Handlingsplan (http://www.norecopa.no/sider/fil.asp?id=169) og budsjett, 

inkludert kontingent (http://www.norecopa.no/sider/fil.asp?id=201), for 
kommende periode 

9. Fullmakt til styret for kommende periode 
10. Eventuelle forslag til vedtektsendringer 
11. Diskusjon: oppnådde resultater og utvikling på området med hensyn til de 

3 R’ene jf. vedtektenes §6 



12. Innkomne forslag 
13. Diskusjon: budsjettposten ”Faglig aktivitet” i 2008 



Kommentarer til sakslisten: 
1. Ad sak 7: 

Styremedlemmene ble valgt på Norecopas stiftelsesmøte den 10. oktober 2007. 
Halvparten av styremedlemmene (Bente Bergersen og Live Kleveland) er valgt i 
henhold til vedtektene for 2 år, den andre halvparten for 4 år. Spørsmålet er om 
nyvalget skal foretas på årsmøtet i 2009 (når styremedlemmene har bare sittet i 
halvannet år) eller på årsmøtet i 2010 (etter to og et halvt år). De aktuelle 
styremedlemmene er villige til å sitte til 2010. Av formelle grunner har imidlertid 
styret sendt en formell orientering til valgkomitéen om saken. 

2. Ad sak 10: 
Ingen inkomne forslag 

3. Ad sak 12: 
Ingen inkomne forslag 


